
Sprawozdanie z prac Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa w okresie między 

sesjami (od 02 marca 2023 r. do 17 maja 2023 r.) 

W okresie między sesjami komisja odbyła dwa posiedzenia w dniu 14 marca 2023 r. oraz 08 

maja 2023 r.   

Na posiedzeniu komisji w dniu 14 marca 2023 r. komisja zajmowała się następującymi 

tematami: 

 Wizyta komisji w placówce szkolnej Zespołu Szkolnego w Stanisławowie. 

 

W związku z pismem dotyczącym działań Dyrektora Zespołu Szkolnego w Stanisławowie 

Komisja Społeczna, Ekologii i Bezpieczeństwa wraz z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

rodzicami uczniów tej szkoły, została zapoznana z większością pomieszczeń i 

funkcjonowaniem placówki. Wizyta odbyła się na zaproszenie Dyrektora i dała możliwość 

szerszego spojrzenia na rozpatrywaną sprawę, pomogła we wzajemnym zaznajomieniu stron, 

usprawnieniu niedociągnięć a przede wszystkim lepszej wymianie informacji dotyczącej 

współpracy rodziców ze szkołą. Podczas spotkania obie strony jednogłośnie potwierdziły, że 

wiele spraw już zostało wykonane a współpraca przebiega  w dobrej atmosferze i wzajemnym 

zrozumieniu.  

  W sprawach różnych poruszano tematy dotyczące: 

- pismem mieszkańca gminy dotyczącym bezpieczeństwa na DK 50, usunięcia starych, suchych 

drzew na terenie nieruchomości gminnej oraz uporządkowanie ul. Strażackiej 

 

Na posiedzeniu komisji w dniu 08 maja 2023 r. komisja zajmowała się następującymi 

tematami: 

 Analiza spraw dotyczących bezpieczeństwa na terenie Gminy Stanisławów. 

 

Komendant Komisariatu na podstawie danych ostatnich lat przedstawił analizę stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Stanisławów, mając na uwadze że Komisariat 

w Stanisławowie obejmuje swoim zasięgiem teren trzech gmin. Komisji została zaprezentowana 

analiza przestępstw, omówiono działania jakie podejmują policjanci na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa oraz jakie są prowadzone działania profilaktyczne. Komendant zaznaczył 

również dużą rolę włączenia obywateli w wypracowanie rozwiązań mających na celu wzrost 

poczucia bezpieczeństwa mieszkańców, a także szybkie interweniowanie i zgłaszanie o 

działaniach przestępców np. metodzie „na wnuczka”. Podczas obrad podkreślono również dobrą 

współpracę pomiędzy urzędem i policją dotyczącą działań związanych z zabezpieczeniem 

różnego rodzaju uroczystości.  

 

W sprawach różnych poruszano tematy dotyczące: 

- nowego stanowiska Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej oraz rezygnacji z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 

- światłowodu w Ciopanie oraz bezpiecznego przejścia przez tory,  

- utrzymywania przez mieszkańców porządku na wsi,  

- zwiększenia ilości masztów na flagi,  

- poprawy usterki zalewanego terenu w Pustelniku, 

- decyzji środowiskowej dotyczącej DK50,  

- przetargu dotyczącego targowiska w Stanisławowie, 

- zwiększenia reklam organizowanych uroczystości w gminie. 

 

 Zaopiniowanie projektów uchwał na XLI sesji Rady Gminy. 

 

Wszystkie projekty zostały pozytywnie zaopiniowane. 


